
پرونده  رای  صدور  شدن  طولانی   
کتور  دروازه بان تیم ملی فوتبال ایران و تیم ترا
به خاطر شکایت پرسپولیس و همچنین 
شائبه  تبریزی،  تیم  کاپیتان  با  مماشات 
تقویت  را  تیم  این  از  فدراسیون  حمایت 
، در فصل نقل  گزارش مهر کرده است. به 
و انتقالات بیست و چهارمین دوره لیگ 
برتر رفتن علیرضا بیرانوند از پرسپولیس به 
که با گذشت  کرد  کتور پرونده ای را باز  ترا
چندین ماه هنوز رای نهایی آن صادر نشده 
و فدراسیون فوتبال همچنان موضوع را 
کرده تا شائبه حمایت این  مشمول زمان 
کتور و فشار برخی افراد  فدراسیون از ترا
برای صادر نشدن رای تقویت شود. باشگاه 
پرسپولیس در شکایت خود مدعی شده که 
کتور  علیرضا بیرانوند در شرایطی راهی ترا
که با سرخپوشان قرارداد داشته و  شده 
ح  انتقالش غیرقانونی است. به دنبال مطر
کمیته تعیین وضعیت  شدن این شکایت 
فدراسیون فوتبال پس از بررسی های لازم 
با صدور رای، علیرضا بیرانوند را محکوم 
به پرداخت ۲۰ میلیارد تومان و محرومیت 
که با اعتراض باشگاه  کرد  ۴ ماهه تعلیقی 
پرسپولیس پرونده برای رسیدگی به کمیته 
استیناف ارجاع شد اما این کمیته تا امروز 
درباره پرونده شکایت پرسپولیس از بیرانوند 
رای صادر نکرده است. بیرانوند و خلیل زاده 
کتور هستند و محروم  دو مهره تاثیرگذار ترا
کردنشان به این تیم ضربه فنی می زندبه 
این مورد باید تصمیم گیری در مورد رفتار 

زننده و ناشایست کاپیتان این تیم وسط 
زمین و مقابل دیدگان میلیون ها بیننده در 
دیدار با چادرملو را هم اضافه کرد که بازهم 
فدراسیون فوتبال حاضر نشده است این 
بازیکن را به دلیل این حرکت غیراخلاقی 
با محرومیت مواجه کند تا شائبه حمایت 
کتور تبریز  فدراسیون فوتبال از باشگاه ترا
ح شده  که در بین جامعه فوتبال بارها مطر
کتور این فصل یکی از بهترین  تقویت شود. ترا

سال های خود را با جذب بهترین بازیکنان 
کیفیت خارجی  با  بازیکن  داخلی و چند 
پشت سر می گذارد و بدون شک شایسته 
است  چهارم  و  بیست  لیگ  در  قهرمانی 
اما چنین رفتارهایی از فدراسیون فوتبال 
شائبه حمایت از تیم تبریزی برای قهرمانی 
را تقویت می کند. به ویژه اینکه مواردی در 
مورد ارتباط مالک این باشگاه با فدراسیون 
فوتبال و برخی مقامات سیاسی مشغول 

در دولت عنوان شده است. در حالی که 
برخی اهالی فوتبال و مسئولان تیم های 
کتور و  مختلف لیگ چنین اتهاماتی را به ترا
فدراسیون فوتبال وارد می کنند که به خاطر 
ارتباطات پشت پرده و حمایت هایی که از 
مقامات دولتی می شوند، از برخوردها و آرای 
تند انضباطی در امان هستند، فدراسیون 
فوتبال نباید با تاخیر در صدور رای بیرانوند 
به این گمانه زنی ضریب بدهد. اما گذشتن 
و  بیرانوند  رای  از صادر نشدن  چند ماه 
که  کاپیتان تیم تبریزی  برخورد نکردن با 
یکی از زشت ترین و غیراخلاقی ترین رفتارها 
را داشته است، شائبه حمایت فدراسیون 
کتور و مراودات این فدراسیون با مالک  از ترا
تیم تبریزی و برخی مقامات دولتی را تقویت 
می کند. تمرکز روی اتفاقات چند ماه اخیر 
و  فدراسیون  ریاست  انتخابات  و  فوتبال 
البته  و  رئیسه  هیات  عضو  یک  انتخاب 
که مستقیم و غیرمستقیم به  کمک هایی 
فدراسیون فوتبال می شود، می تواند بخشی 
از این معادلات را مشخص کند. فدراسیون 
گر می خواهد اتهامی را متوجه خود  فوتبال ا
نداند باید تا قبل از پایان لیگ بیست و 
چهارم رای نهایی بیرانوند را صادر کند چرا 
که صدور رای پس از پایان مسابقات این 
حمایت را قطعی نشان خواهد داد. ضمن 
اینکه در مورد شجاع خلیل زاده هم باید قبل 
از دیدارهای هفته بیست و هفتم رای صادر 
کتور  شود تا شائبه حمایت فدراسیون از ترا

تقویت نشود. 
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آیا فشاری از بالا وجود دارد؟

کتور  اتهام به فدراسیون فوتبال به خاطر دو بازیکن؛ حمایت شائبه دار از ترا

گفتوگو

 مدیرعامل باشگاه استقلال از آرای 
اخیر کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
پایان دادن به  کرد و خواستار  انتقاد 
برخوردهای تبعیض آمیز با این باشگاه 
شد.  علی نظری جویباری، مدیرعامل 
باشگاه استقلال، در گفت وگو با رسانه این 
باشگاه، از مهدی تاج، رئیس فدراسیون 
مستقیم  ورود  با  خواست  فوتبال 
کمیته انضباطی، زمینه  آرای اخیر  به 
اجرای عدالت و شفاف سازی در روند 
تصمیم گیری ارکان قضائی فدراسیون 
نخست  بخش  در  وی  کند.  فراهم  را 
باشگاه  کرد:  تصریح  صحبت هایش 
استقلال همواره بر رعایت قانون، احترام 
کشور و  به ساختارهای رسمی فوتبال 
کید  حفظ نظم در مناسبات ورزشی تأ
داشته و در تمامی دوره های مدیریتی، 
اصول اخلاقی را سرلوحه رفتار خود قرار 
داده است، اما متأسفانه در ماه های 
از  دوگانه ای  رفتارهای  شاهد  گذشته 
سوی کمیته انضباطی بوده ایم که نه تنها 
با روح عدالت سازگار نیست، بلکه اعتماد 
عمومی هواداران را نیز خدشه دار کرده 
اشاره  با  استقلال  مدیرعامل  است. 
به برخی احکام صادره یادآور شد: در 
، احکامی نظیر محرومیت  ماه های اخیر
طولانی مدت مهرداد محمدی، جریمه 
میلیاردی بابت یک اشتباه نرم افزاری در 
، محرومیت ۲ ماهه مدیر  طراحی پوستر
رسانه ای باشگاه با وجود عذرخواهی 
رسمی و جریمه نقدی برای تأخیر یک 
در  همگی  مسابقه،  آغاز  در  دقیقه ای 
شرایطی علیه استقلال صادر شده اند 
که موارد مشابه برای دیگر باشگاه ها، با 
نگاهی کاملاً متفاوت و ارفاق آمیز بررسی 
شده است. نظری جویباری افزود: در 
مواردی مشابه، برخی باشگاه ها که بارها 
بی احترامی  کنی،  شایعه پرا هجمه ،  با 
به ارکان فدراسیون و تشویش فضای 
عمومی فوتبال کشور همراه بوده اند، نه  
تنها مشمول مجازات سنگین نشده اند، 
بلکه صرفاً با محرومیت های تعلیقی یا 
تذکرات شفاهی مواجه شده اند. این 
تبعیض در اعمال قانون، برای هواداران 
میلیونی استقلال قابل درک و پذیرش 

نیست. 

نظری جویباری: 
 تاج جلوی 

احکام تبعیض آمیز 
کوتاهانضباطی را بگیرد

پرونده حضور مربی مشهور کروات در ایران بسته شد؛ دلیل: مدرسه دخترانش!
  اسلاون بیلیچ در سال های اخیر همواره یکی از گزینه های 
مطرح برای حضور در استقلال و پرسپولیس بوده اما به نظر 
می رسد فعلاً این مربی نمی تواند فعالیتی در فوتبال ایران 
داشته باشد.به گزارش ایرنا، در یکی دو سال اخیر و هر وقت 
استقلال و پرسپولیس نیاز به جذب سرمربی مشهور خارجی 
داشته اند، نام اسلاون بیلیچ به میان آمده و سر زبان ها 
کراتی نیز با او انجام  افتاده است. حتی چندین بار مذا
شده اما هرگز به نتیجه نرسیده است.بیلیچ یکی از مربیان 

مشهور کروات است؛ او در جام جهانی ۱۹۹۸ فرانسه که با 
گردان میروسلاو  درخشش کرواسی همراه شد، یکی از شا
بلاژویچ و برانکو ایوانکوویچ بود. آن ها تورنمنت را درخشان 
سپری کردند و در نهایت به عنوان سومی رسیدند. بیلیچ 
بعد از پایان دوران فوتبال، به مربیگری روی آورد و به یکی 
کروات تبدیل شد.اسلاون سابقه  از موفق ترین مربیان 
مربیگری در هایدوک اسپیلت، تیم ملی کرواسی، لکوموتیو 
برومویچ،  وست  الاتحاد،  وستهام،  بشیکتاش،  مسکو، 

بیجینگ جوان، واتفورد و الفاتح را در کارنامه دارد. آخرین 
باشگاهی که او در آن فعالیت کرده، الفاتح در لیگ حرفه ای 
عربستان بوده که مربوط به فصل فوتبالی ۲۰۲۴-۲۰۲۳ است.
بیلیچ که گفته می شد قبل از انتخاب اسماعیل کارتال و 
پیتسو موسیمانه، مورد توجه پرسپولیس و استقلال قرار 
داشت، به تمام پیشنهادهای ایرانی خود پاسخ منفی داد. 
قصد و هدف او، استراحت تا تابستان ۱۴۰۴ بود و همین 

مسأله سبب شد تا مربیگری در هیچ تیمی را نپذیرد.

سرمربی عراق رسما اخراج شد
فدراسیون فوتبال عراق در بیانیه ای رسمی از پایان 
همکاری با سرمربی اسپانیایی به خطر پایبندنبودن 
به مفاد قراردادش خبر داد. فدراسیون فوتبال عراق 
تصمیم گرفت که رسما به همکاری با خسوس کاساس، 
، پایان  سرمربی اسپانیایی تیم ملی فوتبال این کشور
دهد. در بیانیه  فدراسیون فوتبال عراق آمده است که 
کاساس به خاطر پایبندنبودن به اصول قراردادش از 
جمله ترک عراق بدون کسب اجازه از فدراسیون فوتبال 
و بازنگشتن به این کشور با وجود هشدار و درخواست 
فدراسیون از کار برکنار شد. به این ترتیب دوران کاساس 
در فوتبال عراق بدون کسب دستاوردی ملموس به 
پایان رسید. فدراسیون فوتبال عراق هنوز سرمربی 
جدید خود را انتخاب نکرده است. از کارلوس کی روش 
و برانکو ایوانکوویچ به عنوان گزینه های جدی هدایت 
تیم ملی فوتبال عراق و جایگزینی کاساس یاد می شود. 
تیم ملی فوتبال عراق نتایج ناامیدکننده ای را در انتخابی 
جام جهانی ۲۰۲۶ کسب کرده است. شکست عجیب و غیر 
منتظره برابر فلسطین و تساوی خانگی برابر عمان در دو 
بازی اخیر باعث شدند شانس عراق برای صعود مستقیم 

به جام جهانی کم شود. 

 انتقاد شدید حنیف 
به اعلام نشدن رای بیرانوند

مربی چادرملو با بیان اینکه کسر امتیاز از این تیم 
حق الناس است، به عدم صدور رأی بیرانوند اشاره کرد 
گر پرونده قتل هم بود یک سال زمان نمی برد.  و گفت: ا
کسر  خصوص  در  گفت و گویی  در  عمران زاده  حنیف 
یک امتیاز از چادرملو با حکم کمیته انضباطی عنوان 
کرد: واقعاً جای ناراحتی دارد که این رأی صادر شده 
است. خواهش من از آقای بابایی استاندار محترم یزد 
این است که اجازه ندهند حق مردم یزد و تیم فوتبال 
چادرملو به این راحتی خورده شود. وی افزود: مگر 
می شود ۲۵ هفته در لیگ برتر علیه بیرانوند فحاشی 
شود و بعد از ۲۵ هفته از چادرملو امتیاز کسر کنند؟ اصلاً 
فحاشی ها را تأیید نمی کنم ولی واقعاً صدور چنین رأیی 
اجحاف به باشگاه چادرملو و مردم یزد است. نمی دانم 
چه فکری کردند ولی دیدند چادرملو از منطقه سقوط 
فاصله گرفته و به همین دلیل یک امتیاز کسر کردند. 
گر تیم ما در منطقه سقوط قرار داشت  شما فکر می کنید ا
چنین رأیی می دادند؟مربی چادرملو عنوان کرد: این 
گر  بهترین فرصت بود که به بقیه تیم ها نشان دهند ا
فحاشی کنید از شما امتیاز کسر می شود. بهترین قربانی 
چه تیمی بود؟ قطعا چادرملو، چون دیگر در منطقه 

سقوط قرار ندارد. 

  اصفهان - معاون عمران شهری شهرداری اصفهان از 
احداث ۱۴ کیلومتر از مسیر ۲۰ کیلومتری رینگ چهارم تا 

خردادماه امسال خبر داد.
 اصغر کشاورزراد در آیین آغاز عملیات اجرایی مجموعه 
پل ها و زیرگذر شهید فخری زاده گفت: به شهروندان 
این نوید را می دهیم که تا پایان خردادماه سال جاری ۱۴ 
کیلومتر از مسیر ۲۰ کیلومتری رینگ چهارم احداث خواهد 
شد که قطعا نقش بسیار مهمی در کاهش ترافیک محور 

شرقی رینگ سوم و کاهش آلودگی هوا دارد.
 وی افزود: تمامی بخش های ذیربط شهرداری اصفهان 
تلاش خود را برای تکمیل دو پروژه مجموعه پل ها و زیرگذر 
شهید فخری زاده و کیلومتر ۶۹ تا ۷۱ رینگ چهارم ترافیکی 

تا بهمن ماه سال جاری به کار گرفته اند.
 معاون عمران شهری شهرداری اصفهان خاطرنشان 
کرد: زحمات تمامی معاونت های ذیربط به ویژه مناطق 
۴ و ۶ شهرداری، همکاری پلیس راهور و همچنین تحمل 

و همراهی شهروندان در احداث این پروژه ها شایسته 
تقدیر است.

 رئیس کمیسیون عمران، معماری، شهرسازی و بافت 
تاریخی شورای اسلامی شهر اصفهان هم گفت: رسیدگی به 
مناطق کم برخوردار از طریق اجرای پروژه های زیرساختی 
و  محله محور، از رویکردهای اصلی دوره ششم شورای شهر 

اصفهان بوده است.
کید کرد: تکمیل مترو و رینگ چهارم  رسول میرباقری تا
شهر به عنوان دو ابرپروژه مهم با همین هدف در صدر 
اقدامات شهرداری قرار گرفت و امیدواریم در این دوره 
بتوانیم آنچه لازم است را برای تکمیل این دو  پروژه انجام 

دهیم.
مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان با بیان اینکه برای 
تکمیل بخشی از پروژه شهید فخری زاده در منطقه ۶، 
ک با ۱۵۰ میلیاردتومان اعتبار انجام شده  تملک ۱۴۰ پلا
است، گفت: امیدواریم ۱۰ و نیم کیلومتر باقی مانده از این 

پروژه نیز در سال جاری با سرعت تکمیل شود و نقش خود 
را در کاهش ترافیک و آلودگی هوای شهر ایفا کند.

علی باقری افزود: در سال گذشته در منطقه ۶ بالغ 
بر هزار میلیارد تومان پروژه اجرا شد و  در سال جاری نیز 
اجرای ۱۴۰۰ میلیارد تومان پروژه در دستور کار قرار گرفته 

است.
کرد:  ۴ شهرداری اصفهان هم اظهار  مدیر منطقه 
پل  شهید فخری زاده طی دوسال گذشته با مشارکت 
سازمان عمران و همراهی مدیریت منطقه تعریض شده و 
امیدواریم بتوانیم با آزادسازی های لازم که به بالغ بر ۱۵۰ 
میلیاردتومان اعتبار نیازمند است، مابقی بخش های 

پروژه را نیز به سرانجام برسانیم.
 محسن زمانی افزود: امیدواریم با طراحی انجام شده 
برای این پروژه که آن را به یکی از پروژه های شاخص شهر 
اصفهان بدل کرده است، گامی دیگر در مسیر آبادانی و 

پیشرفت شهر برداشته شود.

 احداث ۱۴ کیلومتر از مسیر ۲۰ کیلومتری رینگ چهارم

شــهرستان
 

 
کوتــــاه

پروژه های اولویت دار آبرسانی 
روستایی کرمانشاه 

  کرمانشاه - در جلسه ای که در دفتر جانشین 
کرم )ص( استان برگزار  فرماندهی سپاه حضرت نبی ا
شد، پروژه های اولویت دار آبرسانی روستایی استان 
کرمانشاه با معین قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( در 
سال ۱۴۰۴ مشخص شدند.  به گزارش روابط عمومی 
شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه، این جلسه  
با حضور سردار قنبری جانشین فرماندهی سپاه 
مدیرعامل  داودی  دکتر  )ص(،  کرم  نبی ا حضرت 
شرکت آب و فاضلاب استان، سرهنگ خزایی مسئول 
سازمان بسیج سازندگی استان، مهندس همه خانی 
معاون بهره برداری و توسعه آب و مهندس محمدی 
آبفا  شرکت  روستایی  آبرسانی  ح های  طر مجری 
آبرسانی  اولویت دار  پروژه های  تعیین  به همنظور 
کرمانشاه برگزار شد. در این  روستایی در استان 
از  قدردانی  و  تشکر  ضمن  داودی  دکتر  جلسه، 
کرم )ص( در زمینه  تلاش های سپاه حضرت نبی ا
آبرسانی به روستاهای استان، پروژه های پیش بینی 
کید کرد:  شده برای سال جاری را تشریح کرد. او تأ
باید بر اساس اولویت های اعلام شده، اقدامات لازم 
برای اجرای پروژه ها انجام شود. سردار قنبری نیز 
در این جلسه دستورات لازم را به زیرمجموعه خود 
صادر کرد تا اجرای پروژه ها بر اساس اولویت های 
شرکت آب و فاضلاب تسریع یابد. همچنین مقرر 
شد که بازدیدهای مشترکی با حضور سردار قنبری 
و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب از روند پیشرفت 

پروژه ها انجام شود. 

 جابه جایی ۶۱ هزار مسافر 
از فرودگاه خلیج فارس عسلویه

 عسلویه - مدیر فرودگاه بین المللی خلیج فارس 
عسلویه از جابه جایی حدود ۶۱ هزار مسافر با پرواز 
در نوروز سال جاری از این فرودگاه خبر داد.  مجید 
حاجوند مدیر فرودگاه خلیج فارس عسلویه گفت: بر 
اساس آمار تجمیعی در نوروز سال ۱۴۰۴ تعداد ۷۰۲ پرواز 
انجام شده است. وی از پذیرش و اعزام ۶۱ هزار و ۸۰۷ 
ح  مسافر در این مدت خبر داد و اظهار داشت: در طر
تسهیل سفرهای نوروزی ۱۴۰۴ که از تاریخ ۱۹ اسفند ۱۴۰۳ 
آغاز شده و تا ۲۰ فروردین ۱۴۰۴ ادامه داشت، شرکت های 
هواپیمایی و پرسنل عملیاتی فرودگاه خلیج فارس تمام 
توان خود را برای آرامش و آسایش مسافرین و گردشگران 
نوروزی انجام دادند. حاجوند با بیان اینکه شرکت های 
هواپیمایی کاسپین، کارون و کیش ایر بیش ترین تعداد 
پرواز را در این مدت انجام دادند، ابراز داشت: شهرهای 
تهران، اصفهان و شیراز بیش ترین مقاصد پروازی در 

این دوره بودند. 

  شهردار شیراز خبر داد: 

  افتتاح بزرگ ترین تقاطع غیرهمسطح ملی در شیراز 
گــــزارش

 شهردار شیراز از افتتاح ابرپروژه تقاطع چندسطحی 
به عنوان  )ع(  موسی  احمدبن  حضرت  حرم  شهدای 
داد.  خبر  کشور  غیرهمسطح  تقاطع  بزرگ ترین 
چند  پروژه  از  بازدید  حاشیه  در  اسدی  محمدحسن 
سطحی شهدای حرم احمدبن موسی )ع( با بیان اینکه 
کنون  تا گذشته  سال  سه  طی  شیراز  شهری  مدیریت 
پروژه های کلانِ عمرانی، حمل ونقلی متعددی را شروع و به 
سرانجام رسانده است، گفت: تقاطع چندسطحی شهدای 
حرم حضرت احمدبن موسی )ع( یکی از ابرپروژه های 
شهرداری شیراز است که پس از افتتاح فاز اول و دوم 
 ، آن با تلاش شبانه روزی مجموعه شورای اسلامی شهر
شهرداری و پیمانکار مربوطه، عملیات اجرایی فاز سوم 
آن )پل شماره ۲( نیز به اتمام رسیده و در چند روز آینده 
افتتاح و تقدیم شهروندان این کلان شهر خواهد شد. 
چندسطحی  تقاطع  اینکه  به  اشاره  با  شیراز  شهردار 
شهدای حضرت احمدبن موسی)ع( بیش از پنج کیلومتر 
کشور  که بزرگ ترین تقاطع غیرهمسطح در  طول دارد 
محسوب می شود، بیان کرد: با افتتاح فاز سوم این پروژه 
)پل شماره ۲(، دسترسی آسان بولوار شهید نواب صفوی 
به شهرک مهدی آباد و دیگر شهرک های مجاور کمربندی 
فراهم خواهد شد.  اسدی، انواع تقاطع های غیرهمسطح، 
بزرگراه ها، زیرگذر، روکش آسفالت، خطوط مترو و پروژه های 
تفریحی فراغتی را بخشی از پروژه های شهرداری شیراز که 
در راستای توسعه و پیشرفت این کلانشهر و ارتقای رفاه 
شهروندان اجرا شده یا در حال اجرا هستند، دانست و 
خاطرنشان کرد: ایجاد رفاه و آسایش برای شهروندان 

، رسالت مدیریت شهری  و اعتلای نام کلان شهر شیراز
است. قطعاً همراهی و مشارکت مردم در اجرای پروژه های 
عمرانی کمک بسیار بزرگی به مدیریت شهری در اجرا و 
به ثمر رساندن این پروژه ها بوده است. اسدی در بخش 
دیگری از سخنان خود با بیان این مطلب که قطار توسعه 
زیرساخت های شهری در کلان شهر شیراز هیچ گاه متوقف 
نشده و باقدرت و سرعت مناسبی به مسیر خود ادامه 

می دهد، به عملیات اجرایی فاز دوو خط ۲ مترو شیراز 
اشاره کرد و گفت: در چند روز آینده دستگاه حفار مکانیزه 
به ایستگاه سعدی خواهد رسید و همه تلاشمان بر این 
است تا در آینده ای نزدیک بتوانیم مترو را به ایستگاه 
، طول مسیر فاز دوم خط  سعدی برسانیم. شهردار شیراز
۲ مترو یعنی از میدان آزادی تا ایستگاه سعدی را حدود 

پنج کیلومتر اعلام کرد. 

تحقق ۴۹۵ میلیارد تومان کمک های 
مردمی در پویش اطعام مهدوی 

کمیته امداد استان هرمزگان از  گان - مدیرکل   هرمز
مشارکت ۴۹۵ میلیارد و ۷۶۵ میلیون تومان مردم سخاوتمند 
و کمک های خیرین در قالب اجرای پویش اطعام مهدوی 
در ماه مبارک رمضان با هدف بهبود وضعیت معیشت 
نیازمندان  و  امداد  کمیته  حمایت  تحت  خانواده های 
کمیته امداد  هرمزگان خبر داد. حمید باسره، مدیرکل 
استان هرمزگان با اعلام این خبر گفت: پویش اطعام مهدوی 
در ماه مبارک رمضان با استقبال بی سابقه و بسیار خوب 
از سوی مردم شریف و سخاوتمند هرمزگان و همچنین 
کز نیکوکاری، هئیت های مذهبی  مشارکت و همکاری مرا
و خیرین نیک اندیش برگزار شد و در سراسر استان، بالغ بر 
۴۹۵ میلیارد و ۷۶۵ میلیون تومان در سه سرفصل معیشتی 
این پویش، شامل: پخت و توزیع غذای گرم، تهیه و اهداء 
بسته های معیشتی و افطاری ساده، در طول ماه مبارک 
و  امداد  کمیته  حمایت  تحت  خانواده های  به  رمضان 
نیازمندان هرمزگانی کمک شده که نسبت به پویش اطعام 
مهدوی در سال گذشته رشد ۵۰ درصدی داشته است. 
باسره افزود: بر اساس مستندات، اطلاعات و آمارهای 
نهایی ثبت شده در سامانه های هوشمند کمیته امداد، 
با این مشارکت جمعی خداپسندانه و خیرات و نذورات 
مردمی، در ماه مبارک رمضان، در مجموع تعداد یک 
میلیون و ۸۱۲ هزار پرس غذای گرم به ارزش ۲۹۳ میلیارد و 
۴۳۸ میلیون تومان در آشپزخانه های اطعام مهدوی توسط 
کز نیکوکاری محلات، مساجد و هئیت های مذهبی،  مرا
پخت و بین نیازمندان در سراسر استان هرمزگان توزیع 
شده است.  وی افزود: در قالب تهیه و اهدای بسته های 
معیشتی خانواده های ایتام و نیازمندان تحت حمایت 
، تعداد ۶۰ هزار و ۹۳۲ بسته معیشتی ویژه ماه مبارک  نیز
رمضان به ارزش ۶۲ میلیارد و ۴۷ میلیون تومان تأمین و 
کز نیکوکاری با احترام و  توسط مددکاران کمیته امداد و مرا
حفظ کرامت انسانی و عزت نفس خانواده ها، درب منازل در 
محلات محروم حوزه های شهری و روستاهای محروم استان 
هرمزگان به خانواده های ایتام و نیازمندان معزز اهدا گردیده 
گفت: همچنین در ماه مبارک  است.  این مقام مسئول 
رمضان، ۲ میلیون و ۳۰۲ هزار بسته افطاری ساده در قالب 
پویش بفرمائید افطار این نهاد به ارزش ۱۴۰ میلیارد و ۲۸۰ 
میلیون تومان در سر سفره های افطاری روزه داران نیازمند و 
یا درب منازل به خانواده های ایتام و نیازمندان اهدا گردید. 
مدیرکل کمیته امداد استان هرمزگان ضمن تشکر از همراهی 
مطلوب مردم نوع دوست و خیرین گرانقدر و همکاری خوب 
کز نیکوکاری، هئیت های مذهبی و گروه های جهادی  مرا
با پویش اطعام مهدوی این نهاد در استان، تصریح کرد: 
تمامی هزینه های تهیه مواد اولیه برای پخت غذای گرم، 
تهیه و بسته بندی بسته های معیشتی و افطاری های ساده 
کز نیکوکاری  از محل کمک های مردمی و خیرین همکار با مرا

کمیته امداد در محلات تأمین و هزینه شده است


